
Sitno, 2020-06-26 

 

Protokół 

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 26 czerwca 2020 r. 

 

 

Członkowie Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju obecni na posiedzeniu: 
 

1. Radosław Kwapisz – Przewodniczący Komisji 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Władysław Wydmański – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Jolanta Hryciuk – Skarbnik Gminy; 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

 

Na spotkaniu w dniu 26 czerwca 2020 r. o godz. 10.00 Komisja Budżetu zajęła się analizą 

projektów uchwał, które znalazły się w porządku obrad na najbliższą sesję Rady Gminy Sitno. 

Projekty uchwał: 

1. w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Sitno za 2019 rok; 

2. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2019 r.  

3. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok; 

4. zmieniająca uchwałę w sprawie planu ustalającego formy doskonalenia zawodowego                  

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie                  

nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli              

objętych dofinansowaniem na 2020 r,; 

5. zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sitno; 

6. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet dla sołtysów; 

7. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno; 

8. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2020;  

9. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020 -2026; 

10. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Zamojskiemu. 

 

Po zapoznaniu się z raportem o stanie gminy za rok 2019, pozytywną opinią RIO dotyczącą  

Uchwały Nr RIO –Z-I-0034/45/2020 z dnia 21.04.2020r. w  sprawie zaopiniowania  sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy dot. rocznego sprawozdania Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu 

gminy za rok 2019 oraz protokołem wraz z Uchwałą Komisji Rewizyjnej nr 1 /2020 Rady Gminy 

Sitno z dnia 04 czerwca 2020 r. i Uchwałą RIO Nr RIO –Z-I-0035/45/2020 z dnia 10.06.2020 r.              

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2019  

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał z pozycji 1, 2, 3. 

Projekty uchwał z pozycji 4 i 5 uzyskały pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Projekty 

uchwał w tych sprawach były już rozpatrywane na poprzedniej sesji Rady Gminy Sitno, ale 

ponownie muszą być podjęte po naniesieniu poprawek / korekt, gdyż uchwały zostały 

zakwestionowane przez UW w Lublinie.  

Projekty uchwał z pozycji 6 i 7 uzyskały akceptację. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

otrzymywania diet dla sołtysów został przygotowany w oparciu o ankiety złożone w UG Sitno 



przez Sołtysów. Większość sołtysów opowiedziała się za podwyżką ryczałtową w wysokości 

100zł/m-c (12 sołtysów spośród 21). 

Pani Skarbnik Jolanta Hryciuk szczegółowo omówiła wprowadzone zmiany w budżecie na 

rok 2020. Zmiany w budżecie spowodowane są przede wszystkim realizacją kolejnych zadań 

związanych z budową i remontem dróg gminnych i powiatowych, ale również potrzebami, które 

pojawiły się w chwili obecnej a nie były zidentyfikowane na etapie przygotowania budżetu na rok 

2020. Po dogłębnej analizie, wyczerpującej dyskusji oraz mając na uwadze konieczność szybkiej  

poprawy infrastruktury drogowej dla dobra wszystkich mieszkańcom gminy Sitno projekty uchwał 

z pozycji 8, 9 i 10 uzyskały akceptację Komisji Budżetowej.  

 

Następnie Komisja Budżetowa zajęła się rozpatrzeniem podań, które wpłynęły z lokalnych 

firm transportowych do Rady Gminy Sitno. Firmy transportowe zwróciły się w z prośbą                        

o umorzenie 2 raty podatku transportowego za rok 2020 z powodu strat poniesionych w związku               

z pandemią koronawirusa. Komisja po rozpatrzeniu podań uznała, że nie zawierają one 

wystarczającego uzasadnienia, są zbyt ogólnikowe, a brak udokumentowanych strat nie daje 

żadnych podstaw do wydania pozytywnej opinii. 

 

Na tym Komisja Budżetowa zakończyła posiedzenie. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji   

   Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

 

     Radosław Kwapisz 

 

 


